
Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget

Til: Klima-, energi- og forsyningsministeren

Dato: 21. maj 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEF alm. del

Spørgsmål 414
Hvilke muligheder for løsning for boligafdelingen i Åbyhøj ved Aarhus ser ministe-
ren i gældende lovgivning eller i det udkast til bekendtgørelse om borgerenergi-
selskaber, som er sendt i høring? Der henvises til artiklen i fagbladet Boligen
den 17. maj 2021: ”Færdigt solcelleanlæg står ubrugt hen på grund af stiv tolk-
ning af regler” (https://fagbladetboligen.dk/alle-nyheder/2021/maj/faerdigt-solcelleanlaeg-
star-ubrugt-hen-pa-grund-af-stiv-tolkning-af-regler/?fbclid=Iw AR10o5Ase_P_LJ2ihUf-
qom5pu8pKkpy9ecZafQZlPz336jMM7ynYR55o8Yo).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Helveg Petersen
formand
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